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SportviSSerij MidWeSt NederlaNd• bestuurder in de reGiO

rits Beutick houdt 
van de variatie aan 
viswateren in ‘zijn’ 

federatiegebied. “Het hoeft je 
hier als sportvisser aan niets te 
ontbreken. Zo kun je bijvoor-
beeld voor grote karper naar 
de Loosdrechtse plassen, voor 
veel karper of witvis naar de 
polders van Noord-Holland en 
voor veel snoekbaars naar het 
Noordzeekanaal. In de polders 
van Eemnes ligt geweldig 
vliegviswater en we krijgen 
straks met het Recreatiemeer 
Geestmerambacht zelfs een 
eigen forelwater.” Hoewel 
Frits positief is over variatie 
in viswater en visstand, ziet 
hij ook bedreigingen voor 
de sportvisser. Het grootste 
gevaar zijn volgens hem de 
natuurvriendelijke oevers. De 
waterschappen en natuuror-

“HET HOEFT JE HIER ALS SPORT-
VISSER AAN NIETS TE ONTBREKEN”

Frits Beutick is bestuurslid van Sportvisserij MidWest 
Nederland, maar vooral sportvisser in hart en nieren. 
De voorheen fanatieke karpervisser, is tegenwoordig 
vooral actief met de vliegenhengel. Naast visser is hij 
ook de geestelijk vader van de karperstudiegroep en 
schreef hij veel artikelen voor het blad “Vissport”.
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ganisaties leggen deze oevers 
aan om natuurdoelstellingen 
te halen. Bij het aanleggen van 
deze oevers denken 
ze niet altijd aan 
de sportvisser. Ze 
zetten de oevers 
vol riet, zodat deze 
dan niet meer kan 
worden bevist.

OPLOSSINGEN 
ZOEKEN
Frits ziet hier een 
rol voor zichzelf 
als portefeuille-
houder visstand-
beheer weggelegd. 
“Of ze het nou 
ecologische of na-
tuurvriendelijke 
oever noemen, 
het blijft een 
oever waar je als 

sportvisser niet meer kunt vis-
sen. Wij zullen als organisatie 
dus goed moeten blijven oplet-
ten waar deze oevers worden 
aangelegd en met de betreffen-
de instanties in gesprek gaan. 
Er zijn namelijk oplossingen 
om ook met natuurvriende-
lijke oevers gewoon te kunnen 
blijven vissen. Denk bijvoor-
beeld aan kleine steigertjes of 
gewoon een open plek. Sport-
vissers genieten net zoveel van F

de natuur als de mensen van 
de natuurorganisaties. Een 
natuurvriendelijke oever en 
sportvissen kan dus heel goed 
samengaan en is de energie 
van het onderzoeken waard.”

KARPERCOMMISSIE
Als medeoprichter van de Kar-
perstudiegroep wijst Frits op 
het belang van een karpercom-
missie bij een hengelsport-
vereniging. “De karpervisserij 
is de snelst groeiende visserij 
onder de jeugd. Vooral het 
nachtvissen krijgt een steeds 
groter wordende aanhang van 
jonge sportvissers. Want wat 
is er nou spannender dan in 
het donker wachten tot die ene 
grote karper voorbij komt. Het 
is daarom noodzakelijk dat 
Sportvisserij MidWest Neder-
land ook deze belangen pro-
minent behartigt. De belangen 
van de karpervisser komen 
ook steeds duidelijker naar 
voren. Zo is er vanaf januari 
een landelijke nachtvispas en 
derde hengelvergunning. Een 
karpercommissie kan hier op 
inspringen en proberen in 
overleg met de hengelsport-
verenigingen en gemeentes 
zoveel mogelijk wateren in de 
nachtvispas en derde hengel-
vergunning te krijgen. Daar 
heeft iedere karpervisser wat 
aan.”

Wat is er nou spannender dan in het 
donker wachten op een karper?

Karpervissen is de snelst groeiende tak van visserij onder de jeugd.


